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Protokół Nr XII/19 z posiedzenia 

Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji, które odbyło się 25 września 2019r. w sali 

narad Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11 

Obradom przewodniczyła Maria Bożena Ancipiuk - Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Michałowie. 

O godzinie 10:05 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Michałowie  - otworzyła obrady XII 

Sesji Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji. 

Na stan 15 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 13 radnych. 

1. Ancipiuk Maria Bożena - Przewodnicząca 

2. Balcerzak Ryszard 

3. Bielenia Nina 

4. Bocheńska Marlena Marzena 

5. Dąbrowski Piotr, 

6. Grzegorczuk Agnieszka Jadwiga 

7. Gryko Bogdan 

8. Jarocka Raisa 

9. Kazberuk Alina 

10. Kononczuk Roman 

11. Kupraszewicz Ewa 

12. Łuksza Waldemar 

13. Ostaszewski Bogusław Andrzej 

 

Nieobecni radni: Charytoniuk  Marek – Wiceprzewodniczący, Chlabicz Mikołaj Borys 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Michałowa – Marek Nazarko, Eugeniusz Siemieniuk – radny powiatowy, 

kierownicy zakładów budżetowych, zaproszeni sołtysi, mieszkańcy gminy. 

 

Przewodnicząca po sprawdzeniu listy obecności, stwierdziła, że obrady są 

prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 13 radnych co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji. 

Przewodnicząca odczytała informację dot. obowiązku ochrony danych osobowych 

osób fizycznych zgodnie z Rozporządzeniem o ochronie danych osobowych oraz informację o 

nagrywaniu, transmitowaniu i archiwizowaniu sesji Rady Miejskiej w Michałowie – informacja 

w  załączeniu do protokołu. 
 

O godz. 10:11 na salę narad przybył wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk 
 

 Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XII sesji Rady Miejskiej w Michałowie 

  

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do porządku obrad Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym porządkiem obrad. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad: 

 
Porządek XII Sesji Rady Miejskiej przewiduje: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

3. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 
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5. Dyskusja nad wykonaniem budżetu za I-wsze półrocze 2019 r 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2019 rok  

b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 26 Leonowicze 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych  

d) wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych  

e) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkołach 

prowadzonych przez Gminę Michałowo 

f) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2020 rok 

g) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Michałowo na 2020 r. 

h) likwidacji zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Michałowie 

7. Dyskusja nad powołaniem spółki  komunalnej. 

8. Apel Rady w sprawie podjęcia działań dot. utworzenia pieszego przejścia granicznego z Białorusią w 

miejscowości Jałówka.  

9. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Zatwierdzenie 

porządku obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie). 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie  

 

W obliczu braku uwag i braku wniosków formalnych Przewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęli protokół z XI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Przyjęcie protokołu 

z XI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie). 

 

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym  

 Burmistrz przedstawił informację z pracy w okresie międzysesyjnym – informacja  w 

załączeniu do protokołu.  

 

W dalszej części głos zabrali Dyrektorzy i Kierownicy jednostek budżetowych 

informując o pracy jednostek w okresie międzysesyjnym. Głos zabrali: Dyrektor Przedszkola 

– Jolanta Dzieniszewska, p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Julita Bajgus, Kierownik Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bogdan Budzisz, Kierownik Biblioteki Teresa 

Rybińska, Dyrektor Szkoły Podstawowej Krystyna Wydrycka, Dyrektor MOSiR-Dariusz 

Golak, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury – Marcin Siekierko 

 

Ad. 5 Dyskusja nad wykonaniem budżetu za I-wsze półrocze 2019 r  
 Burmistrz omówił podstawowe wskaźniki wykonania budżetu za I-wsze półrocze 

2019r.  

 Radni nie zgłosili zapytań. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał  

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 roku 
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 Pani Anna Stalbowska główny księgowy Urzędu na podstawie załączników do 

projektu uchwały omówiła dokonane zmiany w budżecie na 2019r.  

 Radna Raisa Jarocka przewodnicząca Komisji Finansowej poinformowała, iż 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały.  

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Uchwała w sprawie 

zmian w budżecie na 2019 rok). 

Uchwała Nr XII/94/19 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 września 2019 r. w 

sprawie zmian w budżecie na 2019 rok (w załączeniu do protokołu). 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 

26 Leonowicze 

Kierownik referatu inwestycyjno geodezyjnego Elżbieta Rosińska omówiła projekt 

uchwały i szczegóły związane z nieruchomością. Pani Kierownik poinformowała, iż sprzedaż 

nieruchomości, których wartość przekracza 20 tys. zł wymaga podjęcia uchwały i wyrażenia 

przez Radę zgody na sprzedaż. 

Przewodnicząca prosiła o zgłaszanie uwag w temacie bieżącego i dwóch kolejnych 

projektów uchwał.  

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.  

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami ,,za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

w obrębie 26 Leonowicze. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Uchwała w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 26 Leonowicze). 

Uchwała Nr XII/95/19 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 września 2019 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 26 Leonowicze (w 

załączeniu do protokołu). 
 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych  

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały dot. lokalu nr 4, 10, 11, 

14 położonych Osiedle Bondary 6. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami ,,za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 

mieszkalnych. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych). 

Uchwała Nr XII/96/19 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 września 2019 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych (w załączeniu do protokołu). 

 

O godz. 11:37 salę narad opuściła radna Agnieszka Grzegorczuk 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych  
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Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały dot. lokalu nr 7 

położonym Osiedle Bondary 1  

Radny Ryszard Balcerzak po odczytaniu projektu uchwały zgłosił chęć zadania 

pytania dot. projektu uchwały. Przewodnicząca poinformowała, iż w trakcie procedury 

głosowania nie jest możliwe zadawanie pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym  12 głosami ,,za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 

mieszkalnych. 

 W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych). 

Uchwała Nr XII/97/19 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 września 2019 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych (w załączeniu do protokołu). 

  

O godz. 11:42 na salę narad powróciła radna Agnieszka Grzegorczuk 

 

 Radny Ryszard Balcerzak spytał ile mieszkań przeznaczonych na wypadek zdarzeń 

losowych mieszkańców posiada Gmina w swoich zasobach. Radny dodał, że znając wcześniej 

odpowiedź na to pytanie mógłby inaczej zagłosować w temacie uchwał dot. sprzedaży lokali.  

 Kierownik Elżbieta Rosińska poinformowała, że Gmina posiada 2 lokale mieszkalne 

na okoliczność zdarzeń losowych mieszkańców.   

 

O godz. 11:45 Przewodnicząca ogłosiła przerwę, po przerwie o godz. 12:15 wznowiła obrady.  

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę Michałowo 

Burmistrz poinformował, iż projekt uchwały był już kilkakrotnie przedmiotem obrad. 

Ostatnio podjętą uchwałę Wojewoda uchylił, z uwagi na protest związków zawodowych 

„Solidarność”, gdyż projekt regulaminu trafił do innego wydziału. Ostatecznie związki 

zawodowe pozytywnie zaopiniowały obecny projekt uchwały, choć on nie różni się niczym od 

poprzednio podjętego, który został uchylony.  

Burmistrz dodał, że w związku ze zmianą przepisów w §15 ust. 1 pkt 1 w porównaniu 

z projektem uchwały po słowach „wychowawcy klasy” dodano zapis : „i opiekunowi oddziału 

przedszkolnego”. 

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkołach 

prowadzonych przez Gminę Michałowo. 

 W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Uchwała w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkołach 

prowadzonych przez Gminę Michałowo). 

Uchwała Nr XII/98/19 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 września 2019 r. w 

sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i 

szkołach prowadzonych przez Gminę Michałowo (w załączeniu do protokołu). 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok 
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Burmistrz wyjaśnił, że Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Program Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Michałowo są to programy 

roczne. W związku z powyższym należy podjąć programy na rok 2020. Burmistrz dodał, że 

zapisy projektów uchwał są identyczne jak zapisy programów, które obowiązują w bieżącym 

roku 2019.  

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym  jednogłośnie 14 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2020 rok. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Uchwała w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2020 rok). 

Uchwała Nr XII/99/19 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 września 2019 r. w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2020 rok (w załączeniu do protokołu). 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii Gminy Michałowo na 2020 r. 

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami ,,za” przyjęli uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Michałowo na 2020 r. 

 W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Uchwała w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Michałowo na 2020 r.). 

Uchwała Nr XII/100/19 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 września 2019 r. w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Michałowo 

na 2020 r. (w załączeniu do protokołu). 

 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego – Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Michałowie 

Burmistrz na podstawie prezentacji multimedialnej (prezentacja w załączeniu do 

protokołu) omówił przesłanki likwidacji zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej. Burmistrz poinformował, że przyczyny likwidacji wynikają z 

katastrofalnego stanu sprzętu i obiektów ZGKiM jak również braku wykwalifikowanej kadry 

– i to wcale nie oznacza, że kierownik czy pracownicy nie są pracowici. Powyższa sytuacja 

sprawia, iż koszty funkcjonowania Zakładu przerzucane są na gminę obciążając społeczność 

lokalną jak i budżet gminy. Burmistrz omówił również procedurę likwidacyjną oraz przedstawił 

efekty likwidacji Zakładu tj. efekt ekonomiczny, mniejsze obciążenie ekonomiczne lokalnej 

społeczności i budżetu gminy, lepsza jakość świadczonych usług, zaspokojenie potrzeb 

społecznych (odśnieżanie itp.). W temacie pracowników ZGKiM Burmistrz stwierdził, że nie 

wyobraża sobie sytuacji, aby dotychczasowi pracownicy pozostali bez pracy choć wiadomo, że 

jednostkowe przypadki mogą się zdarzyć. Kolejnym tematem jaki poruszył Burmistrz to temat 

gospodarki mieszkaniowej – w to miejsce będzie propozycja powołania spółki komunalnej, 

której głównym udziałowcem będzie Gmina  Michałowo. Podsumowując Burmistrz stwierdził, 
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że Gmina stoi przed dylematem, który należy rozstrzygnąć tj. czy pozostawiamy ZGKiM i 

inwestujemy w jego działalność kilka milionów złotych, czy te środki przeznaczamy na 

wykonanie robót i świadczenie usług przez inne firmy, które zrobią to taniej. Burmistrz 

przedstawił zestawienie dochodów gmin Powiatu Białostockiego (w załączeniu do protokołu) 

– na 15 gmin gmina Michałowo znajduje się na 9- tym miejscu.  

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Piotr Dąbrowski: 

- prosił o wypowiedź kierownika i księgowej ZGKiM w temacie likwidacji Zakładu, 

- poruszył temat ewentualnego przekazania przez Gminę terenu po ZGKiM dla 

Biogazowni o czym słyszał radny od mieszkańca Michałowa- Burmistrz zaprzeczył twierdząc, 

że nie było zainteresowania ani rozmów na ten temat ze strony Biogazowni, 

- spytał, czy przedstawiane dochody gmin Powiatu Białostockiego były przeliczane w 

odniesieniu do liczby mieszkańców – Burmistrz przedstawił wskaźnik dochodowości gmin (w 

załączeniu do protokołu) i stwierdził, że Gmina Michałowo nie jest bogatą gminą. Burmistrz 

podkreślił, iż o bogactwie gminy decyduje wysokości dochodów i jej organizacja, gdyż 

wszędzie zadania gminy są takie same, 

- stwierdził, że może przez te wszystkie lata nie wszystkie wykonane inwestycje były 

trafione, nie przynoszą dochodu a ponosimy koszty i może należałoby pomyśleć o 

inwestycjach, które umożliwią rozwój biznesu. 

Radny Ryszard Balcerzak: 

- odniósł się do kampanii wyborczej w której było mówione, że wszystko jest potrzebne, 

że  ZGKiM będzie dofinansowany i nie będzie likwidowany, że utworzy się 100 miejsc pracy 

a tu się miejsca pracy likwiduje – Burmistrz stwierdził, że nikt nie miał zamiaru likwidować 

ZGKiM, jednak napotkane warunki i dalsze możliwości prowadzą do podjęcia określonych 

kroków. W odniesieniu do 100 miejsc pracy zostaną one utworzone w przeciągu 5 lat kadencji, 

jednak należy stworzyć takie warunki, aby móc to zrobić.  

- stwierdził, że nie jest za likwidacją i nie należy dziś podejmować tej uchwały, 

ponieważ jej projekt nie był przedyskutowany na komisjach Rady – Burmistrz stwierdził, że 

projekt uchwały był przedmiotem dyskusji Komisji Finansowej, 

- odniósł się do braku wiedzy odnośnie kosztów związanych z utworzeniem spółki 

komunalnej,  

- poruszył temat rocznych kosztów związanych z dowożeniem dzieci, czy jest to kwota 

ok. 350 tys zł o czym była mowa na Komisji Oświaty, czy jak było wyświetlone na dzisiejszym 

slajdzie 600 tys zł– Burmistrz wyjaśnił, że na slajdzie przedstawiono kwotę transportu 

gminnego, a nie tylko dowożenia dzieci, 

- poruszył temat skarg rodziców dot. odpłatności za dowóz do szkół jeśli odległość do 

szkoły jest mniejsza niż 3 km - Burmistrz stwierdził, że jest to nieprawda co potwierdziły 

obecne Dyrektorki Szkoły i Przedszkola; 

- spytał o ilość zakupionych autobusów do ZGKiM w przeciągu ostatnich lat, 

porównując koszty zakupu autobusów do kosztów: wykonanego witacza ustawionego na 

wjeździe do Michałowa, utrzymania Klubu Sportowego Michałowo, 

- odniósł się do dochodów gminy w odniesieniu do małej ilości przedsiębiorców, małej 

ilości utworzenia miejsc pracy w odniesieniu do ostatnich 12 lat, 

-spytał ile rocznie kosztuje Gminę utrzymanie ZGKiM – Burmistrz stwierdził, że  

należałoby zbilansować każdą pozycję a jest ich bardzo dużo (dowożenie, równanie itd.), 

ponieważ generalnie Gmina pieniędzy dla Zakładu nie przekazuje.  

 

O godz. 13:12 salę narad opuścił radny Roman Kononczuk  
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Kierownik ZGKiM Bogdan Budzisz stwierdził, że jak starał się o pracę Kierownika 

ZGKiM w Michałowie mówił, iż należy przeorganizować ZGKiM. Kierownik dodał, że zawsze 

był zwolennikiem powołania spółki komunalnej z większościowym udziałem gminy i do dziś 

podtrzymuje to zdanie. 

Wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk stwierdził, że temat likwidacji złożyło się 

wiele różnych problemów i trzeba na problem spojrzeć globalnie. Radny dodał, że nie jest 

zwolennikiem polityki, że aby ratować jeden zakład, należy zabrać coś innym.  

Radny Bogusław Ostaszewski stwierdził, że zmiany są trudne ale mogą być na plus i 

każdy radny głosując powinien zagłosować zgodnie ze swoim sumieniem.  

W wyniku braku innych uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym  10 głosami ,,za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie likwidacji zakładu budżetowego – Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Michałowie. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Uchwała w sprawie 

likwidacji zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Michałowie) 

Uchwała Nr XII/101/19 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 września 2019 r. w 

sprawie likwidacji zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Michałowie (w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 7. Dyskusja nad powołaniem spółki  komunalnej 

 Burmistrz na podstawie prezentacji multimedialnej (w załączeniu do protokołu) 

omówił  cele, zarządzanie, sposób powołania spółki komunalnej oraz jej finansowanie. Spółka 

zajmowałaby się budową mieszkań dla mieszkańców Gminy Michałowo. Burmistrz prosił 

radnych o dyskusje na komisjach w tym temacie i zgłaszanie wszelkich uwag i propozycji 

odnośnie powołania spółki komunalnej, które jest decyzją Rady. 

 Radny Piotr Dąbrowski spytał o możliwości prowadzenia działalności gospodarczej 

przez Gminę, o lokalizację ewentualnych mieszkań oraz czy wiadoma jest ilość potencjalnych 

chętnych. Burmistrz odnosząc się do poszczególnych pytań przybliżył szczegóły związane z 

poruszonymi tematami.  

 W toku dyskusji radni nie wnieśli innych uwag i zapytań. 

 

 O godzinie 14:05 Przewodnicząca ogłosiła przerwę, o godz. 14:23 wznowiła obrady. 

 

Ad. 8. Apel Rady w sprawie podjęcia działań dot. utworzenia pieszego przejścia 

granicznego z Białorusią w miejscowości Jałówka 

Burmistrz  poinformował, iż wsłuchując się w głosy mieszkańców może warto byłoby 

wystosować apel do władz rządowych o utworzenie pieszego przejścia granicznego z 

Białorusią w miejscowości Jałówka.  

Radny Ryszard Balcerzak zgłosił rozważenie ujęcia w apelu oprócz pieszego przejścia 

granicznego również utworzenia przejścia osobowego. 

Burmistrz stwierdził, iż za przejściem osobowym idzie duża inwestycja i zachodzi 

obawa, czy nasz samorząd o za dużo nie będzie prosił i czy z góry Ministerstwo nie odrzuci 

całości naszego apelu.  

Radny Piotr Dąbrowski stwierdził, że temat utworzenia przejścia pieszego należałoby 

przedstawić mieszkańcom Jałówki, bo to głownie ich dotyczy.  
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W obliczu braku innych uwag Przewodnicząca poinformowała, że w obliczu braku 

sprzeciwu ze strony radnych Apel Rady w sprawie podjęcia działań dot. utworzenia pieszego 

przejścia granicznego z Białorusią w miejscowości Jałówka zostanie przyjęty przez aklamację. 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

Treść apelu w załączeniu do protokołu.   

 

Ad. 9 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych - brak 

 

Ad. 10 Sprawy różne  

Poruszono: 

- Wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk w imieniu mieszkańców swojego okręgu 

wyborczego podziękował Burmistrzowi i radnym za przeznaczenie środków i wykonanie drogi 

do p. Gorbacza. 

- radny Ryszard Balcerzak: 

-  zgłosił temat braku możliwości dojazdu do Białegostoku na godz. 6:00 do pracy oraz w 

soboty; 

- zgłosił konieczność naprawy kanalizacji znajdującej się na początku ul. Gródeckiej (często 

się zapycha i wybija), 

- radny Piotr Dąbrowski: 

-  zgłosił konieczność naprawy odcinka drogi idącej od tłoczni do Kolonii Mostowlany (na 

wzniesieniu kończy się asfalt i podczas opadów spływająca woda tworzy wyrwy), 

- zgłosił konieczność usunięcia uschniętych topoli na drodze powiatowej z Kondradek do 

Kolonii Mostowlany, 

- radna Agnieszka Grzegorczuk zgłosiła problem nieprzyjemnego zapachu dot. kanalizacji w 

Nowej Woli.  

 

Ad. 11 Zamknięcie obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca o godz. 14:40 zamknęła obrady 

XII Sesji Rady w Michałowie VIII kadencji. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Michałowie 

 

Maria Bożena Ancipiuk 

Protokołowała: U. Tarasewicz 
 

 


